



**NORGES
DANSEFORBUND**

Referat nr. 28/2014-2016

Dato: 16. juni 2016

Sted: Thon Gardermoen

Til stede: Morten Engan, Michelle Lindøe Enger, Pia Lundanes Løwe, Mai Mentzoni, Hilde Bjørklund (CWDCL), Sigurd Ringvoll, Tor Erik Sørensen, Jan Einar Kiil, Hilde Skogholt

Saks nr. / år	Hva saken gjelder / vedtak	SAK	Ansvar:
393/14-16	Referat fra Styremøte nr. 26 og 27 2014/2016 Sendes ut umiddelbart. Godkjent m inkomne kommentarer	V	Sigurd
394/14-16	Rangering og uttak: <ul style="list-style-type: none">- VM 10-dans, Junior 2, 10 september, Sofia- VM latin, Voksen, 24. september, Chengdu- Europacup latin, Voksen, 8. oktober, Vila Nova de Famalicao, Portugal- VM latin, Junior 2, 15. oktober, Chisnau/ Moldova Opne mesterskap, må meldes på av forbundet: VM latin, U21, 3. september, Praha VM standard, U21, 29. oktober, Platjadaro		
395/14-16	TTN 2016 - status LSK skal arrangere TTN/Landslag nr 3. <ul style="list-style-type: none">- Domenico, Geir og Mirjam er bekreftet.- Patrick er bekreftet- Lillian / Tor Erik / makeupartist?- Alternativ trening må ses inn i pga trenerseminar / dommerseminar- Ambisjoner om fysisk styremøte- Hotell til tilreisende- Differanse på antall privattimer- Gruppetimer/voksen/ungdom/blandet KDK skal arrangere TTN/Bredde nr 4. <ul style="list-style-type: none">- Prosvirnin er bekreftet- Patrick er bekreftet	O	

396/14-16	<p>Utviklingsprosjekt OLT / Sparebankstiftelsen DnB</p> <p>Møte avholdt onsdag 15.06. 15 av 8 er med til finalen. Beslutning tas tidlig uke 26. Tildelingen fra OLT er gave; prosjektet kan sponses.</p>	O	Michelle
397/14-16	<p>Dommere Christmas Dance Festival</p> <p>Videreføring: Anita oppfordres til å ta kontakt med Geir.</p>		Morten
398/14-16	<p>Dommerseminar i august</p> <p>Diskusjon på bruk av midler på utenforstående ressurser. Alf Inge er akseptert av seksjonen. Mangler tb fra Geir og Mirjam.</p>		Michelle
399/14-16	<p>Eventuelt</p> <p>Dommerevaluering NM-2016 Det ble påpekt fra dommerne at dette var en god konkurranse, høyt nivå, vanskelig å dømme, men <u>ikke noe press</u> på forhånd vedr. favorisering.</p> <p>Henvendelse fra trener om kosthold og spesielle behov (glutenallergi, etc)</p> <p>Trener har anmodet seksjonen om å se på ernæring som del av fellesopplegg, knyttet til TTN eller landslag.</p> <p>Seksjonen ser positivt på dette, og vil se etter mulige løsninger og innfallsvinkler. Overføres nytt styre.</p> <p>Møtet avsluttet kl. 13.40</p>	O O	